
PROTOKÓŁ  NR 59/2018 

Z OBRAD LIX SESJI RADY GMIY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 25 KWIETNIA 2018 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

- radni zgodnie z załączona lista obecności  

- sołtysi zgodnie z załączona lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński  

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk  

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu 

sochaczewskiego   

4. Podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów , granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych . 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie działki nr ewid. 66/2 o 

pow. 0,4228 ha w obrębie geodezyjnym Feliksów gmina Sochaczew przeznaczonej 

pod drogę gminną  

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie działek nr ewid. 69/2 o 

pow. 0,0815 ha i 70/2 o pow. 0,0810 ha w obrębie geodezyjnym Kaźmierów gmina 

Sochaczew przeznaczonych pod drogę gminną 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIX /79/2015 Rady Gminy 

Sochaczew przeznaczonych pod drogę gminną  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych radnych  

9. Przyjęcie protokołu  z obrad LVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew  

10. Sprawy różne  

11. Zakończenie obrad LIX Sesji Rady Gminy Sochaczew         

 

AD. 1 

Obrady LIX Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy  o godz. 

10.00  

W obradach wzięło udział 15 radnych , co stanowi quorum , przy którym można obradować i 

podejmować uchwały .       
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AD. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński zaproponował wprowadzenie do 

porządku obrad  dwóch punktów dotyczących   podjęcia uchwał : w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej opłaty targowej i w sprawie zwrotu kosztów podróży radnym  

- zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie               

 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego  

przedstawiła Pani Skarbnik Gminy 

Pani Borek zwróciła uwagę , że w uchwale powinno być zapisane , ze dotyczy to chodnika w 

Kożuszkach - Parcel 

Pani Skarbnik wyjaśniła ,że zadanie do realizacji musi być nazwane tak jak jest zapisane w 

umowie  

Radni przystąpili do głosowania : 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIX/261/2018 w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla powiatu sochaczewskiego . 

 

AD. 4 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie podziału gminy Sochaczew na obwody głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych 

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIX/262/2018 w sprawie 

podziału gminy Sochaczew na stałe obwody głosowania , ustalenia ich numerów , granic 

oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych        
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AD. 5  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił Panią Wójcik Teresę o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie    przejęcia działki w Feliksowie pod drogę 

gminną  

Pani Wójcik przedstawiła projekt uchwały i wyjaśniła , że o nieodpłatne  przejęcie działki 

zwrócili się Państwo Felczak                          

 

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych 

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew podjęła uchwałę Nr LIX/263/2018 w sprawie wyrażenia zgodny 

na przyjęcie działki nr ewid. 66/2 o pow. 0,4228 ha w obrębie geodezyjnym Feliksów 

gmina Sochaczew przeznaczonej pod drogę gminną   

 

AD. 6   

Pani Wójcik Teresa przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgodny na 

nieodpłatne przyjęcie działek w obrębie geodezyjnym Kaźmierów pod drogę gminną  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych   

 

WNIOSEK 

Rada gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIX/264/2018 w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejecie działek nr ewid. 69/2 o pow. 0,0815 ha i nr 

ewid. 70/2 o pow. 0,0810w obrębie geodezyjnym Kaźmierów pod drogę gminną       

 

AD. 7 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o opłacie targowej przedstawiła Pani Anna 

Buczyńska  

Pan Krakowiak zapytał czy w związku ze zmiana inkasenta zmienia się właściciel parkingu 

Pani Buczyńska wyjaśniła , że w związku z przeprowadzeniem przetargu na dzierżawę 

parkingu w Żelazowej woli zmienił się dzierżawca parkingu , a inkasentem jest dzierżawca 

parkingu , dlatego należy zmienić uchwałę . 
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- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIX/265/2018 w sprawie 

zmiany uchwały Nr XIX/79/2015 z dnia 28 października 2015 roku dotyczącej opłaty 

skarbowej     

 

AD. 8 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Sekretarz o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży radnym  

 

Pani Sekretarz wyjaśniła , że  odbędzie się wyjazd służbowy pracowników i radnych na 

Ukrainę na Dni Kultury Polskiej w Nowym Rozdole , a nie ma uchwały na podstawie której 

radnym można byłoby rozliczyć delegacje . 

- w glosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały 15  radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LIX/266/2018 w sprawie 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych  

 

AD. 9  

Protokół z obrad LVIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie     

 

AD. 10  

W sprawach różnych głos zabrali  

Pan Krupa poinformował o wejściu w nowy program – wymianę piecy na paliwo ekologiczne 

– pelet i gaz . Pan Krupa wyjaśnił , że nie można składać wniosku na piece do nowego domu  

W ramach dofinansowania można otrzymać środki na wykonanie przyłącza gazowego lub 

zakup kotła gazowego . Zainteresowanie wymianą piecy jest duże i zdobycie pieniędzy na ten 

projekt będzie trudne. Pan Krupa poinformował ,że na chwilę obecną wnioski o 



dofinansowanie złożyło 140 osób . W przypadku składania wniosku na wymianę piecy 

potrzebne są świadectwa energetyczne  . 
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Pani Borek zapytała , czy to świadectwo energetyczne należy dołączyć do wniosku od razu, 

czy można dostarczyć później 

Pan Krupa poinformował ,że na początku przyszłego tygodnia będzie miał informację , czy 

jest wystarczająca ilość osób , aby złożyć wniosek o dofinansowanie . Kłopotliwe jest 

podłączenie gazu , bo przy wymianie piecy na gazowe potrzebne jest zezwolenie na budowę , 

a aby je otrzymać trzeba zrobić projekt . Aby przystąpić do projektu osoby do 16 maja 

powinny wystąpić o pozwolenia na budowę , wiadomo , że w tak krótkim czasie zezwolenia 

nie dostana , więc trzeba będzie poskładać oświadczenia  , że wystąpili do starostwa o 

pozwolenie na budowę i do końca września je dostaną    . Pan Krupa wyjaśnił , że na 

wymianę piecy można otrzymać maksymalnie 80% dofinansowania , a koszty po stronie 

wnioskodawcy będą przykładowo wyglądały  w następujący sposób  : koszt inwestycji – 

10.000 zł. + 8 % VAT , więc wnioskodawca płaci 20 % + VAT czyli 2.000,- zł + 800,- zł.  

 

Pan Przewodniczący stwierdził , że w związku z walką ze smogiem powinna nastąpić 

gazyfikacja w gminach i powinny być rozciągnięta sieć gazowa , aby ludzie w każdej chwili 

mogli założyć sobie gaz , a nie dopiero wtedy , gdy zbierze się odpowiednia ilość chętnych  

Pani Pastuszko poinformowała , ze przystanek  w Jeżówce leży w rowie i jest połamany . 

Ludzie stojąc na przystanku nie mają się gdzie schować . 

 

AD. 11 

Obrady LIX Sesji Rady Gminy Sochaczew zakończono o godz. 12.10   

 

 

      Protokółowała  

Wiesława Dałkiewicz                                                                                    

                                                                                                                            


